

Date: 22/12/2024

التاريخ: 2024/12/22

Ref:

SFT/CM/RE/ AO/042 /24

الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co.
Kuwaitالسادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين
دولة الكويت

Subject: Result of the Board of Directors meeting

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس الإدارة

Held on 19 December 2024

المنعقد بتاريخ 19 ديسمبر 2024

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely...

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...



عبدالله حمد التركيت

Abdullah Hamad AlTerkait

رئيس مجلس الإدارة

Chairman



• نسخة الى هيئة أسواق المال .

Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
22/12/2024	Al Safat Investment Company K.S.C.P	شركة الصفاة للإستثمار ش.م.ك.ع	2024/12/22

Material Information	المعلومة الجوهرية
----------------------	-------------------

The Board of Directors had met on Thursday, 19/12 2024, at 1:30 PM, and discussed the judicial dispute settlement agreement presented by Evolve Group of Companies (UAE) and Khaled Salem Al-Muhairi & in light of the financial and legal positions of the parties of the agreement.

نحيطكم علماً بأن مجلس الإدارة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 2024/12/19 في تمام الساعة 1.30 ظهراً، حيث تمت مناقشة مسودة اتفاقية تسوية النزاعات القضائية المقدمة من مجموعة شركات ايفولفنس الامارتية وخالد سالم المهيري وفي ضوء المركز المالي والقانوني لأطراف الاتفاقية.

The Board recommended approving the settlement agreement regarding the final judgments issued in favor of Al-Safat Co. in case No. 99/2021 and case No. 159/2021 by the Commercial Court in Dubai.

وقد أوصى المجلس بالموافقة على شروط مسودة الإتفاقية التسوية الخاصة بالأحكام النهائية الصادرة لصالح شركة الصفاة للإستثمار بالدعوى رقم 99/2021 تجارى كلى دى والدعوى 159/2021 تجارى كلى دى.

According to the settlement agreement, once signed, the mentioned parties will be obligated to pay a total amount of AED 160 million (or its equivalent in Kuwaiti Dinars) to the account of Al-Safat Company, according to the settlement payment schedule as follows:

وبموجب هذه التسوية، حال توقيعها، سيلتزم جميع الأطراف المذكورة بأن يؤديوا الى حساب شركة الصفاة مبلغ اجمالي وقدره 160 مليون درهم اماراتي - أو ما يعادلها بالدينار الكويتي - وفق الجدول الزمني لدفعات التسوية المبين على النحو الآتي:

1. First payment – Upon signing the agreement- a certified check of AED 60 million (or its equivalent in KD) will be received.
2. The remaining amount will be paid in equal installments of AED 20 million per installment, to be paid in five installments, each due at the end of each calendar year.

- 1- الدفعة الأولى - عند التوقيع على الاتفاقية - استلام شيك مصدق بمبلغ وقدره 60 مليون درهم اماراتي - أو ما يعادلها بالدينار الكويتي .
- 2- والمبلغ المتبقى على دفعات متساوية بقيمة عشرون مليون درهم اماراتي لكل دفعة، وتسدد على خمس دفعات كل دفعة تستحق بنهاية كل عام ميلادي.

The Board authorized the Chairman and the Vice Chairman, CEO to proceed with signing the agreement, implementing its terms, and taking the necessary actions in this regard.

وفوض المجلس رئيس مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة الرئيس التنفيذي بالمضى قدماً لتوقيع الاتفاقية وتنفيذ شروطها واتخاذ مايلزم في هذا الشأن.

The Financial Effect of the Material Information on the Company

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي على الشركة

The financial impact will be reflected in the financial statements due receiving the specified cash payment according to the settlement schedule.

سوف ينعكس الأثر المالي على البيانات المالية بحسب استيفاء الدفعة النقدية المحددة وفق الجدول الزمني الخاص بعملية التسوية .